



# Ringerike o-lag

[www.ringerike-o-lag.no](http://www.ringerike-o-lag.no)

**Referat fra styremøte**  
**mandag 09.januar kl. 18.30-21.00 på Hole ungdomsskole**

**Til stede:** Eirin Mathiesen (leder), Helge Graffer (Kartutvalget), Frode Løset (Trenings- og rekrutteringsutvalget), Sissel Skovly (Tur-o utvalget), Kari Strande (Arrangementsutvalget), Brede Gundersen (kasserer) og Live Ytrehus (sekretær)

## **SAK 01/17 GODKJENNING AV REFERAT FRA STYREMØTET** **MANDAG 31.OKTOBER 2016**

Referatet er godkjent.

## **SAK 02/17 ÅRSMELDING 2016**

Vi gikk gjennom forslaget til årsmelding gjorde den ferdig.

## **SAK 03/17 REGNSKAP 2016. BUDSJETT 2017**

Regnskapet ble gått gjennom om noen av summene ble flytta til andre poster etter innspill fra utvalgene. Budsjettet ble kommentert og justert i forhold til foreslåtte aktiviteter på årsplanen for 2017, jfr SAK 04/17.

Vi diskuterte hvor mye tur-o skal belastes for bruk av kartfiler og ble enig om at de bruker filene fritt uten kostnad.

Det neste styret bør søke å finne en flerårig samarbeidsavtale med Ringerikskraft, og avtalen med Sparebank 1 må reforhandles/fornyes.

## **SAK 04/17 ÅRSPLAN 2017**

Forslaget til årsplan ble gjennomgått, supplert og ferdigstilt.

## **SAK 05/17 INNKOMNE SAKER ÅRSMØTET 2017**

Egenandel for ferieløp. Styret legger fram et forslag som er i tråd med Bredes forslag 1 (tilsendt før styremøtet).

Ny lov for ROL. Vi avventer BuOK's nye lov og vurderer om vi rekker å ha et forslag til lov for ROL klart til årsmøtet 2017.

Ny langtidsplan Målstruktur i ROL 2017-2021» ble gjennomgått og legges fram for årsmøtet.

### **SAK 06/17 VALG**

Styrets skal ha et forslag til valgkomité for 2017. Eirin samarbeider med nåværende valgkomité og ser på hvem som kan være aktuelle. Resten av styret sender forslag på kandidater til Eirin.

### **SAK 07/17 EVENTUELT**

Det var ingen saker under eventuelt.

*09.01.017*

*Live Ytrehus*

*referent*